
 

 

 

 

 

 

 

Zápis č.31 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 27. 10. 2022  
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, J. Kupka,V. Bohdaský, 

Omluveni: I. Hrdličková 

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Plnění úkolů z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Termíny závodů 2023 

4) Zhodnocení ZZVJ z 21. 10. 2022 

5) Jednací řád oblastní konference i celostátní konference 

6) Pozvání zástupce komise pořadatelů závodů 

7) Různé 

 

 

1. Plnění úkolů z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

  

2.  Došlá pošta 

 P. Kuklík- zápis VV ČJF–  z 12. 10. 2022 

 P. Giormini – představení nového zaměstnance na místo p. Richterové 

 P. Kramolišová – termín konání kurzu instruktorů – 25. 11. 2022 

 P. Kuklík – pozvánka na Radu ČJF 

 P.Kuklík – žádost o zaslání pozvánky na oblastní konferenci ČJF včetně místa, 

času a programu konference do 17. 11. 2022 

 

 

3. Termíny závodů na rok 2023 

OV KHO se seznámil s doposud zapsanými termíny závodů na území 

Královéhradecké oblasti. ( termíny členů KHO i členů VČO, kteří působí v územní 

působnosti KHO) 

OV KHO navrhuje oslovit pořadatele závodů, kteří mají svá sportoviště v místě 

územní působnosti KHO, aby se snažili o nekolidování s termíny závodů členů KHO. 
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Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 
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OV KHO nebrání nikomu v pořádání závodů, navrhuje sportovní a kolegiální chování 

jednotlivých subjektů.  

 

4. Zhodnocení ZZVJ 21.10.2022 

OV KHO zhodnotil ZZVJ jako úspěšné. Příprava jezdců má vzestupnou úroveň, 

zejména v oblasti drezury se výkony jezdců zlepšují.  

 

5. Jednací řád oblastní konference i celostátní konference 

OV KHO projednal jednací řády oblastních i celostátní konference. OV KHO 

pověřuje sekretářku zasláním navrhovaných změn na sekretariát ČJF. Změny jsou 

uvedeny v příloze.  

 

6. Pozvání zástupce komise pořadatelů závodů 

P. Suchánek, předseda komise pořadatelů závodů představil komisi, která funguje 

zatím cca 2 měsíce. Komise zatím čerpá informace od jednotlivých oblastí. Komise se 

soustředí na vyvážení vztahu mezi pořadatel a jezdcem.  

P. Pejos se dotazoval, proč jsou členy komise pouze zástupci pořadatelů velkých 

závodů, nikoli regionálních, malých, jejich pohled na problematiku může být zcela 

jiný. 

P. Suchánek seznámil se složením komise, kde je on, B. Haasová, za rozhodčí a 

zpracovatele výsledků p. Bauer.  Komise by měla být rozšířena o zástupce pořadatelů 

malých závodů a o zástupce závodů z jednotlivých disciplín.  

P. Pejos upozornil, že malé závody se pomalu vytrácejí, připomenul rok starý návrh 

OV KHO, aby v případě cca 60 – 80 stratů v soutěži byla tato soutěž rozdělena na dvě 

soutěže. Současný stav označil jako chybu v systému.  

P. Suchánek konstatoval, že málo z oslovených bylo ochotno v komisi skutečně 

pracovat, i vzhledem k tomu, že je to bez finančního ocenění. Jako jeden z hlavních 

úkolů vnímají členové komise spolupráci s disciplínami a možnosti zlevňování závodů 

pro malé pořadatele, ne však na úkor kvality. Jako problém vnímá komise 

problematiku vzdělávání funkcionářů.  

P. Pejos: vzdělávání považuje za nepružné. Dle dokumentu o vzdělávání, v okamžiku, 

kdy má např. rozhodčí pro skoky splněnou praxi 30 závodů, měl by se stát národním 

rozhodčím automaticky a ne po schválení OV, komise disciplíny a VV. Problematika 

je i nominace rozhodčích – vše závisí na pořadateli, hlavní slovo by měly mít orgány 

ČJF. 

P. Suchánek: komise by uvítala uměnu doškolování rozhodčích – spíše než změny 

pravidel na doškolování se zabývat spornými situacemi a problematikou jejich 

rozhodování.  

P. Bohdaský: upozornil, že rozhodčích není málo, ale nechodí rozhodovat, tím 

nezískávají praxi. Dříve byli nominováni z centra.  

P. Suchánek: pořadatel si vytváří skupiny rozhodčích, kteří si „lidsky sedí“, na věži je 

pak příjemná atmosféra a tím se všem lépe pracuje. Bylo by vhodné doplňovat tento 

stálý sbor jedním začínajícím rozhodčím tak, aby se všichni měli možnost vystřídat.  

Je nutné vzdělávat mladé rozhodčí i stavitele. 

 

 

  



7. Různé 

 OV KHO ověřil připravenost dokladů na zkoušky rozhodčích 6. 11. 2022   

 OV KHO doporučuje zařadit na drezurní SCM Rinatu Děnikejeva s Hannah 

Montanou ze subjektu Artdressage   

 P. Pejos, člen komise pro úpravu dokumentů pro vzdělávání, informoval o 

návrzích změn ve vzdělání rozhodčích a stavitelů parkurů a tratí  

v Komplexním dokumentu o vzdělávání v ČJF. 

 

 
 

Svoboda nad Úpou, 6. 11. 2022 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 

 


